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§ 31   

Övriga frågor 

Tobias Sjö (M) undrade vad som händer med råttbekämpningen.  
Maria Antonsson (MP) berättade att Kemikalieinspektionen gett 
Stockholms stad dispens att fram till maj månad använda ett 
icke godkänt bekämpningsmedel. Förhoppningen är att därefter 
kunna använda något medel som är lika effektivt men mera 
miljövänligt.   

 

Inkomna skrivelser från förtroendevalda 
Skrivelse av Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud 

(L) om vilka effekter förvaltningen bedömer att beslutet om  

att barn till föräldralediga har rätt till förskoleplats på heltid 

kommer att ha på stadsdelens förskoleverksamhet.  

Dnr 2017-101-1.1.1. 
 
Ersättaryttrande 

Maximilian Molin (C) och Steven Crosson (KD) anmälde att  

om de hade tjänstgjort hade de ställt sig bakom Moderaternas 

och Liberalernas skrivelse.     
 

 


